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Z Á P I S   č. 1/2014
z jednání výboru Libereckého krajského sdružení ČSS konaného 

19.3.2014

Přítomni:
Mgr. Milan Regner, Roman Brožek, Josef Diml, Antonín Gébl, Ing. Přemysl Mrňák, Tomáš Pěnička, Karel 
Brabec jako hostitel a zástupce za Stanislava Stupku (členové výboru KS), Mgr. Dana Hulíková DiS, Luboš 
Opelka Ph.D.(KK – hlas poradní)

Jednání bylo zahájeno v 16:55 v areálu střelnice SSK Manušice

Program :
1. Kontrola plnění úkolů z poslední schůze 
2. Seznámení s novým vedoucím RSCM, pod které patří všechny naše kluby
3. Příprava kulové sezóny a KP
4. Zprávy z jednotlivých úseků a ČSS
5. Různé

1) Kontrola plnění úkolů z poslední schůze
KP  ze  vzduchových  zbraní  proběhl  23.3.2014.  Střílelo  se  po  směnách  a  po  uzavření  kategorie  se 
vyhlašovaly výsledky. Zároveň byly vyhlášeny výsledky ankety o nejlepšího střelce kraje. Náklady hrazené 
z rozpočtu LKS byly 5546 Kč. Pan Diml předal přehled čerpání podílu členských příspěvků za rok 2013. 
Zároveň  byl  projednán  návrh  rozpočtu  na  rok  2014  a  schválen  s rozpočtovou  rezervou  6700  Kč.  Do 
rozpočtu  byla  začleněna  položka  za  nákup  zařízení  na  vyhodnocování  terčů  ve  výši  cca  33000  Kč. 
Schválený rozpočet je příloha A. Dále bylo domluveno, že se KK sejde s panem Dimlem pro provedení 
revize. Pan Opelka má dva volné termíny 7.-9.4. nebo 14.-16.4. Paní Hulíková vybere termín, který se ji 
hodí. Revize bude provedena na střelnici v Ruprechticích. 
   

2) Seznámení s novým vedoucím RSCM 
Výboru LKS se představil nový vedoucí regionálního sportovního centra mládeže (RSCM) Manušice pan 
Karel Brabec, který funkci převzal 1.2.2014. Předal písemnou informaci, která byla zveřejněna na krajských 
stránkách 19.3.2014 a je přílohou B tohoto zápisu. 

3) Příprava kulové sezóny a KP 
Vzhledem k nabitému kalendáři nebude SSK Ruprechtice pořádat krajskou ligu. Z téhož důvodu nebude 
konán samostatný krajský přebor. Bylo dohodnuto, že memoriál manželů Kůrkových (23.8.2014) bude brán 
jako KP v disciplínách LM, SM 60 a LM, SM 3x20. Podobným způsobem by měl být řešen i KP pistole 
SP30+30. Vybrat vhodný závod si vzal na starost pan Pěnička.

4) Zprávy  z jednotlivých úseků a ČSS 
Hlavičkový papír LKS? (Hulíková), Kontakt s dalšími kluby se stále nedaří (Brožek). Žebříček mládeže je 
vždy po dodání nových (vyšších) výsledků aktualizován (Mrňák). O vydávání odznaků výkonnostních tříd 
není mezi střelci (trenéry) zájem (Diml). Pan Regner podal informace ze zasedání výkonného výboru, který 
byl den před konáním této schůze. Připomněl, že i staré pojištění ČSS, které bude nahrazeno novým, krylo 



jen akce ČSS, ne kluby a ne závodníky. VV nedoporučuje uvádět pojistku do propozic klubových závodů. 
Doporučil podívat se na pojištění ČOV, které možná kryje střelce. Dále informoval o návrhu rozpočtu ČSS 
a způsobu financování sportu a o klíči pro rozdělování peněz jednotlivým sportovním odvětvím v ČR. Velká 
diskuse proběhla na VV nad výsledky střelců na mistrovství Evropy ve vzduchových zbraních v Moskvě.  

5) Různé
SSK LOYD Jablonec nad Nisou se nabídl uspořádat soustředění mládeže puškařů v termínu 16.5-18.5. 
2014 v areálu střelnice Smržovka, které by bylo zakončeno účastí na GP Jizerských hor. Druhá možnost je 
tradiční soustředění v Manušicích se začátkem o jeden den dříve, aby se účastníci mohli zúčastnit GP 
Jizerských hor. Doporučeno využít výběrového řízení, které by měli předložit zájemci měsíc před 
uvedeným termínem panu Brožkovi.
Pan Brožek vznesl dotaz, proč na mistrovství republiky nebyla televize. Po tomto dotazu proběhla diskuse 
na téma špatné nebo žádné PR střelectví. Pan Regner byl pověřen, aby vznesl dotaz na příštím zasedání 
VV ČSS.
Pan Diml oznámil, že ve skladu SSK Stráž nad Nisou je cca 15000 diabol a také nějaké množství 
malorážkového střeliva, které byly přiděleny LKS. Bylo rozhodnuto, že se střelivo rozdělí na kluby dle 
výsledků ankety o nejlepšího střelce kraje – diabolky všechny, malorážkové střelivo dle množství a zbytek 
zůstane eventuelně pro anketu na příští rok.   

Výbor LKS děkuje panu Brabcovi za připravené pohoštění.

Termín dalšího zasedání rady byl stanoven na středu 11. 6. 2014 a bude se konat na střelnici 
ve Smržovce od 16,30 hodin.

zapsal:  Přemysl Mrňák dne 20.3.2014
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